
Møte styringsgruppe for Elveparken 
4. september 2023 i etterkant av formannskapsmøtet (starter kl. 0900), samme sted som 

formannskapsmøtet 

Inviterte: Formannskapets medlemmer og varamedlemmer. Varamedlemmer møter kun hvis de får 

beskjed om det.  

Trude Berg, administrativ prosjektleder. (inviterte: Anne Strømmesen, prosjektgruppemedlem, 

Andreas Simonsen, teknisk prosjektleder) 

 

Agenda: 

1. Status gammen/kulturscene 

2. Stinettet – avklaring om mulig endring av delprosjektet 

3. Lekeapparat 

4. Oppstart sandvolleyballbanen og bålplassen 

 

1. Status gammen/kulturscene 
Til dette møtet skal en endelig pris være kjent. Styringsgruppa blir orientert om dette. Dersom det er 

mulig å ta en endelig avgjørelse om kontraktsinngåelse blir dette tatt opp i møtet. 

 

Forslag til vedtak: 

Tas til orientering. 

 

2. Stinettet – avklaring om mulig endring av delprosjektet 
Det har vært noen endringer i stinettet i forhold til det som var beskrevet i forprosjektet. Fortau 

langs parkeringsplassen mot parken er lagt til. Det er også lagt til en gangsti inne i parken, parallelt 

med Nesveien, som er planlagt 3 meter bred. Dette gjør at stien kan brøytes. Øvrige bredder på stier 

i parken varierer noe, men vanlig bredde er 1,6 meter bred, iht forprosjektet. Det er mulig å spare inn 

noe ved å endre stinettet omkring Lavangsheimen. Styringsgruppa bes om å gi tilbakemelding på 

disse endringene. 

Det blir orientert om pris og tidsramme. 

 

Forslag til vedtak: 

Endringer foreslått på stinettet godtas. 

 



3. Lekeapparat 
Det er innhentet tilbud på apparatet som er anbefalt av fagfolk fra barnehage og skole i kommunen. 

Dette alternativet er også presentert og godkjent i elevrådet og blant ungene i barnehagen.  

 

Kostnadene på alternativet er kr 377 360 eks mva og ikke inkludert montering.  

 

Forslag til vedtak: 

Ingen forslag til vedtak 

 

4. Oppstart sandvolleyballbanen og bålplassen 
Sandvolleyballbanen har en byggetid på rundt tre uker, mens bålplassen kan stå ferdig på fire uker. 

Styringsgruppa må ta stilling til om det skal brukes gabioner eller annen løsning for sittebenk i 

bålplassen. Det blir rimeligere med kun trebenker, og sittekomforten er bedre. 

 

Forslag til vedtak: 

Tas til orientering. 


